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رئیس اتاق بازرگانی اصفهان درجلسه صبحانه کاری با اعضای انجمن صنفی کارفرمایی صنایع غذایی استان تاکید کرد:

ضرورت تمرکز بر ایجاد برند تجاری مشترک درحوزه صنایع غذایی

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان درچهارمین جلسه صبحانه کاری با تشکل های اقتصادی که باحضور اعضای انجمن صنایع

غذایی استان و فعالان اقتصادی رسته های مرتبط برگزار شد، بر ضرورت تمرکز بر ایجاد برند تجاری مشترک درحوزه

صنایع غذایی تاکید کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان مسعودگلشیرازی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان درچهارمین جلسه صبحانه کاری با تشکل های اقتصادی که باحضور اعضای انجمن

صنایع غذایی استان و فعالان اقتصادی رسته های مرتبط برگزار شد با بیان اینکه ضریب نفوذ فعالان حوزه صنایع غذایی درجامعه بیش از سایرصنایع می باشد، افزود: بر این

اساس ایجاد ساختار مناسب وحدت گرای تسهیل گر امری اجتناب ناپذیر است.

وی تنها راه داشتن اقتصادی بالنده را ازطریق فراهم سازی زیرساخت های موردنیازآن ممکن دانست وهدف ازراه اندازی دفاتر نمایندگی اتاق بازرگانی اصفهان درشهرستان ها را

کمک به بالندگی اقتصاد استان بیان و تاکید کرد انجمن ها و تشکل ها درراستای بهره مندی از اشتراک منافع درجهت کاهش هزینه ها و افزایش بهره وری شکل می گیرند.

گلشیرازی درادامه برضرورت تمرکز بر ایجاد برند صادراتی مشترک ملی درحوزه صنایع غذایی تاکید کرد.

رئیس پارلمان بخش خصوصی اصفهان ضمن تاکید براثرگذاری انجمن ها دررفع مشکلات هر صنف،فلسفه وجودی عضویت درانجمن ها و اتاق های بازرگانی راشناسایی ظرفیت

ها، پیداکردن مسیر درست و سرمایه گذاری برروی نقاط ضعف برای تبدیل آنها به فرصت درکنار مزیتهای موجود در هر واحد تولیدی عنوان کرد.

وی درادامه گفت: اتاق بازرگانی اصفهان به عنوان اتاق نسل سوم، شبکه سازی میان اعضا را جزومهم ترین رسالت های خود قرارداده است.

گلشیرازی بابیان اینکه هرفرد لازم است زکات عمر و تجربه خود را دراختیار جامعه قراردهد، تصریح کرد: صرف بخشی از زمان هرفعال اقتصادی درگفتمان های تشکلی درحل

مشکلات فعالان اقتصادی و کمک به بالندگی اقتصاد بسیار موثرخواهد بود.

وی در ادامه سخنان خود تبدیل موضوع قیمت گذاری محصولات غذایی به یک موضوع ملی از طریق طرح این مساله در جلسات شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان ،

،فعالیت درقالب برندمشترک صنایع غذایی اصفهان، استفاده از تجارب انجمن صنایع غذایی پایتخت از طریق ایجاد تعامل نزدیک و سازنده و استفاده از پتانسیل های موجود در

پارلمان بخش خصوصی اصفهان مانند شورای گفتگوی دولت وبخش خصوصی وگفتگوی ویژه خبری را در حل مشکلات صنعت غذایی اصفهان بسیار مهم ذکر کرد.

در ادامه محمدگوهریان، رئیس هیات مدیره انجمن صنفی کارفرمایی صنایع غذایی استان اصفهان نیز با بیان اینکه انجمن صنایع غذایی با پیگیری اتاق بازرگانی اصفهان و فعالان

بنام این حوزه شکل گرفته است از انجام اقدامات مقدماتی برای ثبت این انجمن ذیل اتاق بازرگانی خبرداد.

مسعودبختیاری، دبیر انجمن صنفی کارفرمایی صنایع غذایی استان نیز ابرازامیدواری کرد باحضور هیات مدیره جدید متشکل از تولیدکنندگان بنام بخش خصوصی، شاهد اقدامات

اثربخشی درصنعت غذایی استان باشیم.

وی تعامل بسیار مثبت واثرگذار هیات مدیره انجمن با اتاق بازرگانی اصفهان را مهم ترین نکته اثرگذار در صنعت غذایی استان دانست و تاکید کرد: مطالبه گری موتور محرکه

انجمن فعال در حوزه صنایع غذایی است.

همچنین بهنام ابراهیمی، جانشین دبیرکل اتاق بازرگانی اصفهان هدف از تشکیل جلسه با تشکل های اقتصادی ذیل اتاق بازرگانی را آگاهی پارلمان بخش خصوصی اصفهان از

دغدغه ها و نیازهای اعضا به منظور صرف منابع و پتانسیل های موجود در راستای کمک به حل مشکلات اعضا و تبدیل مسایل مطرح شده به پیشنهاداتی برای ارایه به

سیاستگذاران همچنین اطلاع اعضاء از خدمات ارایه شده دراتاق بازرگانی بیان کرد.

وی تاکید نمود تنظیم خدمات اتاق بازرگانی اصفهان درقالب احصاء مشکلات درجلسات صنفی بسیار راهگشا می باشد.

شایان ذکر است درادامه اعضای انجمن صنایع غذایی و فعالان این حوزه لزوم اخذ پروانه ساخت برای کلیه محصولات یک کارخانه باوجود پروانه بهره برداری، مشکل تثبیت قیمت

محصول نهایی باوجودافزایش مکررقیمت مواداولیه، الزام دربکارگیری مسئول مقیم فنی درواحدهای تولیدی، نیاز مبرم نظام توزیع به ساماندهی، مشکلات مربوط به قیمت گذاری

گمرک برروی محصولات صادراتی، موازی کاریهای موجود در ادارات و... را از جمله مشکلات فعالان صنعت غذایی ذکر کردند.
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